
Referat af D7-bestyrelsesmøde 

Torsdag, den 17. november 2016 kl. 17.30 

Grønvangen 157, Langeskov 

 

Tilstede: Ann-Louise, Bettina, Chanette, Helle og Janne 

 

Punkt 1 Godkendelse af referat og dagsorden 

Referat af sidste møde den 04. oktober 2016 samt dagsorden for mødet i dag blev godkendt. 

 

Punkt 2 Nyt fra distriktsformanden 

Den 30. november er der formandsmøde, hvor et af emnerne er TD´ens arbejdsdag. D7´s holdning er, at en 

stævnedag på over ti timer kræver to TD´ere.  

 

Punkt 3 Nyt fra stævneudvalget 

Første møde i udvalget er afholdt. 

Datoer for udlevering af Almind Horseware Cup-pokaler m.m. for 2016 er fastlagt.  Og Almind Horseware 

har bekræftet, at de også er sponsor i 2017. 

De to første D-mesterskaber, nemlig dressur for hest og pony, er afholdt med stor succes i Skovly Rideklub. 

Der vil ske ændringer i kvalifikationskravene til både dressur og spring til D7 Mesterskab i 2017. 

Der er forslag om at afvikle alle distriktsmesterskaber udendørs – med alle individuelle mesterskaber først 

og dernæst holdmesterskaber. 

 

Punkt 4 Nyt fra kursusudvalget 

Vi har lige afholdt Klar, parat, start – med 26 deltagere, der alle bestod. 

Der vil blive afholdt et kursus mere i første eller andet kvartal 2017. 

 

Punkt 5 Økonomi 

Bettina gennemgik regnskabet. De klubber, der har indgået en afdragsaftale vedrørende kontingentbetaling 

for 2016, overholder aftalerne. 



Punkt 6 Planlægning af officialsmøde den 22. november 2016 

Bestyrelsen mødes kl. 18.00. 

Janne bager kage og medbringer drikkevarer. 

 

Punkt 7 Tidtagningsanlæg/Dressurtasteanlæg 

Ann-Louise har i dag modtaget tilbud på nyt tidtagningsanlæg. Der er flere forskellige pakkeløsninger i 

tilbuddet, som Ann-Louise vil ringe og få uddybet, så vi kan få afklaret, hvilken pakke, der passer bedst til 

os. 

Skærmen på tidtagningsanlægget var revnet efter udlejningen til NÅR i oktober. NÅR vil modtage en faktura 

på reparation/selvrisiko. 

Der er ikke noget nyt om dressurtasteanlægget. Selve anlægget er landet på Fyn, men mangler at blive 

konfigureret.   

 

Punkt 8 Næste møde 

Næste bestyrelsesmøde afholdes torsdag, den 05. januar 2017. 

 

Punkt 9 Eventuelt 

Der er klager over, at dressurdommerne ofte udover at sidde og dømme mere end de tilladte fem timer 

heller ikke får pauser mellem klasserne. Det blev foreslået, at klubber, der vil afholde stævner, har 

mødepligt ved et årligt stævnearrangørkursus. 

 

 


